



### 1. Formalia

Tilstedeværende:	<b>Landsbestyrelsesmedlemmer:</b> Johan, Chehri, Torsten, Agnethe, Sanne, Emmeli, Caroline <b>Eksterne deltagere:</b>
Valg af ordstyrer:	Torsten
Valg af referent:	Caroline
Godkendelse af dagsorden:	Godkendt
Tidsramme	19-22

### 2. Godkendelse af [referat](#) fra forrige bestyrelsesmøde

Godkendt
----------

### 3. Puljeansøgninger

<p>a. Chehri har søgt en pulje, jf. international refusion. Chehri deltager ikke ved denne diskussion. Da det er en politisk beslutning fra forrige bestyrelse at sende to delegationer på vegne af foreningen, tilgives midler der dækker logi i NY samt lokal transport i NY. Svarende til 10.000 kroner.</p> <p>b. Uland har søgt midler til at betale for deres partners ophold i DK. Beløb på 1640 kroner doneres.</p> <p>c. Der oprettes en pulje til aktivitet i nye lokalafdelinger.</p>
--

### 4. [Handleplan](#) (Diskussion)



ILONA - evaluering

Udkast til handlingsplan diskuteres post-ILONA

Følgende punkter diskuteres:

- Medlemsudvikling
- Internationalt arbejde
- Økonomi
- Lokalafdelinger
- Kommunikation/ intern sammenhængskraft
- Navneproses
- Velkomstpakke til foreningen
- Ekstern involvering

### 5. [Lukket punkt]

### 6. [Lukket punkt]

### 7. Øko v. Caroline (Diskussion)

kurser	Første obligatoriske økonomikursus blev afholdt i går i Kbh med 20 deltagere. Der var stor opbakning til at dette bliver et tilbagevendende obligatorisk event i IMCC.
fundraising	Der var et ønske på ILONA om at der på landsplan var en måde hvorpå aktiviteterne kan søge rådgivning/ facilitering af sparring mellem aktiviteter (blokfundraising). Der arbejdes på en løsning.
international refusion	Diskuteres om egen betaling er for dyr på IFMSA-møder. Emmeli og Caroline vil lave et udkast over, hvor meget mere ,det vil koste hvis vi søger international refusion via DUF.

### 7. Odense Lokalafdeling v. Johan

Sundhedsmekka fredag d.26 februar (Orientering)	Johan deltager fra landsbestyrelsen
---	-------------------------------------



Generalforsamling (Diskussion)	Udfordring at Odense lokalbestyrelse har tre medlemmer, og det er en tung opgave at løfte. På ILONA blev det taget op i fællessparring mellem lokalbestyrelse. De andre lokalbestyrelser er klar på at hjælpe med at afholde den. Desuden er der opstået ønske fra Odense om at rykke dato for GF, til weekenden før, grundet eksamensperiode. Dato vil blive rykket.
--------------------------------	---

#### 8. Forårsseminaret

Sekretariatet	Diskussion af deres rolle på FS. Anne og Freja (praktikanter) er inviteret med som deltager lørdag og søndag. Arrangørgruppen kan ikke umiddelbart se formål med deres deltagelse. De er dog stadig meget velkomne!
Bestyrelsestid	Brainstorming udskydes. Pointeres at det er et vigtigt talerør til vores medlemmer.
Budget	Konkret budget-forespørgsel angående bevilling fra Kbh. kommune. Det besluttes at IMCC gerne dækker såfremt bevillingen mod forventning ikke går ind.

#### 9. Trænergruppen v. Agnethe (Diskussion)

TNT til efteråret	Der er opbakning til at TNT afholdes i efteråret.
Rådighedsbeløb til Trænergruppen	Der opfordres til at lokalbestyrelserne og trænergruppen arbejder tættere sammen omkring arrangering af træningerne. Hvis lokalbestyrelserne oplever at have manglende midler, kan de søge puljerne.

#### 10. Indstilling af kandidat til DUFs FN Ungdomslegat 2016. v. Emmeli (diskussion)

	DUF har igen i år en plads til et enkelt medlem kan deltage i FN-møde. DUF udvælger en kandidat blandt alle deres medlemsorganisationer.
--	--

#### 11. Lokalesagen i Aarhus v. Agnethe (Orientering)



Health har tildelt foreningerne på medicin i Aarhus nye lokaler fra engang i efteråret 2016. Oplægget er at IMCC kommer til at dele kontor og mødelokale med de andre foreninger, og at de nye grupperum i medicinerhuset bliver forbeholdt foreningerne efter kl. 16-17.  
Sagen ser ud til at være afgjort. IMCC stræber efter at deltage aktivt i processen omkring pladsfordeling i nye og gamle lokaler.

#### 12. Nedlæggelse af Bæredygtighedsudvalget v. Agnethe (Beslutning)

På ILONA var der ønske om at nedlægge bæredygtighedsudvalget. Dette vælger bestyrelsen at imødekomme. Nina, ansvarlig for bæredygtighedsudvalget, vil blive kontaktet mhp. at kortlægge evt. hængepartier.

#### 13. Frivilligbevis i Sexekspresen v. Emmeli og Tobias (Orientering)

Sexekspresen kan få deres eget frivilligbevis, men beviser, der kan bruges som CV dokumentation, kan kun underskrives af NAL. Sekretariatet tager en snak med Sexekspresen herom.

#### 14. Afslutning - Evaluering af mødet + evt.

Projektbeskrivelse fra IMCC Women Deliver

Vi har fået tilsendt projektbeskrivelse. Vi arbejder på at kunne sende dem et svar hurtigt.

KBH Lokalafd. + Handleplan

Chehri har haft møde med lokalbestyrelsen i København. Vil opfordre alle lokalansvarlige til at tage et møde med deres lokalbestyrelser og præsentere handlingsplan.

#### 15. To-do's

--	--